
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 21 september 2014

Aanwezig: Joni, Kathleen, Simon, Lena, Michiel, Kenny, Stef, Cedric, Sander C (tot 23:40)en Anne

Verontschuldigd:

Afwezig: Arne

De vergadering wordt geopend om 23:10 uur.

Goedkeuring agenda

Er worden nog een aantal punten toegevoegd en dan wordt de agenda goedgekeurd.

Mededelingen

� Dit was een spoed kernraad, omdat er een actie van LOKO wordt gehouden vanwege het stijgen van de
studiegelden. Hierover later meer.

� Normaal zullen de kernraden doorgaan op maandag middag eens in de twee weken.

Protestactie studiegelden

Er is al een hele tijd spraken van het verhogen van de studiegelden. Nu is er gelekt dat er over alle universiteiten
nu een gemiddelde is van 620 euro en dat ze dit omhoog willen trekken naar 950 euro. LOKO had nu het idee om
een actie hier tegen te doen, omdat er niet naar de mening van de studenten wordt geluisterd. Nu is de vraag staan
wij als Wina achter deze actie of niet. Een verhoging is niet per se erg, maar ze moeten het niet ineens 350 euro
duurder gaan maken. Hierdoor zijn er een hoop studenten die niet meer kunnen gaan studeren. De protest actie
van LOKO is een milde protest actie, verschillende studenten gaan langs de stoet van de togati zitten bedelen.
Dit om te laten zien dat met zo’n prijsstijging veel studenten niet genoeg geld hebben om te gaan studeren. Een
geleidelijke prijsstijging zou beter zijn voor de mensen, dan kunnen ze makkelijker sparen en rekening houden met
dit geld. Je kunt het natuurlijk ook anders zien, er is nu al een te kort aan proffen, je kunt er niet nog meer
ontslaan. Ze kunnen ook besparen op andere dingen dan op proffen. Niet iedereen kan deze prijsstijging betalen,
er zijn nu al veel mensen die het niet kunnen betalen. Met deze actie willen ze gewoon zeggen dat ze moeten
oppassen wat ze doen met de prijsstijging, want zo gaan ze mensen de kans ontnemen om te gaan studeren. De
actie gaat misschien te veel op de universiteit gericht zijn en niet echt op de regering. Ze doen deze actie juist
tijdens de stoet omdat er dan veel media aanwezig is en zo krijgen we de meeste aandacht. De andere kringen
van scientica zijn accoord met de actie. Het verhogen van de studiegelden op deze manier is misschien ook een
loze actie, want dan gaan meer mensen een vermindering van studiegelden aanvragen. Er wordt een stemming
gehouden:

� We steunen de actie van LOKO 7

� We steunen de actie van LOKO niet 0

� Onthouding 4
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We steunen dus vanuit wina de actie van LOKO. Er is wel iets misgegaan met de communicatie omtrent deze
actie waarschijnlijk door de korte tijd die ervoor was. We gaan dit wel melden op de LOKO AV. We vinden dat
Cedric beter aanwezig kan zijn op het inschrijfstandje. Stef, Simon en Anne gaan meedoen met de protest actie.

Ontwerpen truien

Er zijn nog geen stemmingen gehouden over de truien. We hebben voor fysica een stemming op facebook gedaan
maar daar ben je eigenlijk ook niet zo veel mee. We hebben het ontwerp van informatica ook gewoon opgelegd,
dus we kunnen de andere ontwerpen toch ook gewoon opleggen. Er zijn nu snel een aantal ontwerpen in elkaar
geknutseld en daardoor is het misschien stom om hier al truien voor meerdere jaren van te bestellen. We willen
deze truien nog wel steeds verkopen vanuit Wina. Het is alleen misschien beter om de truien pas in de loop van het
jaar te verkopen wanneer er meer tijd is gestoken in de ontwerpen. We kunnen ook laten zien wat we nu hebben
en dan indicatief pijlen of de mensen dat zouden willen bestellen of niet. Dan zien we ineens hoeveel animo ervoor
is. Hiermee krijg je de situatie dat iemand ja zecht, maar achteraf toch niets besteld. We kunnen er beter een
keer echt onze tijd in steken. We kunnen ook de voorstellen van nu laten bestellen en dan kunnen we altijd nog
geld terug geven als er te weinig mensen besteld hebben. We willen nu nog niets op de inschrijfstand verkopen.
We moeten misschien wel een afbeelding daar neerleggen dat we onszelf eraan houden dat we nog een trui gaan
maken. Dan kunnen we in de loop van het jaar een mail sturen dat er een trui is en dan kunnen de studenten
hem dan bestellen. We beslissen om een werkgroep te maken die ontwerpen gaat maken voor de truien, we leggen
een fysieke trui op het inschrijfstandje (namelijk die van Giel van computer science). Er wordt dan later als de
ontwerpen af zijn naar iedereen gemaild dat we een trui hebben en dat ze die kunnen bestellen. Cedric vat het
nog eens samen voor Kenny want die is niet mee.

Inschrijfstandje

De lidkaarten hebben we nog niet, ze zouden er morgen moeten zijn. Daar is een mail van, dus als dit niet zo
is gaan we ze bij de Raaf drukken. Barcodes en gidogidsen liggen in het chemicalokaal. Verder is alles in orde.
Bicky’s zijn op tijd. Morgen krijgen we een doos bekers bij het vat van Stella.

Openingsbar

Tekstje moet nog geschreven worden. Begroting is in orde. Simon en Arne gaan nog eens langs bij Barbara om
het contract te tekenen.

Oude zakken receptie

Er moet nog een begroting gemaakt worden. Morgen wordt er gemaild naar de oude zakken. Tegen morgen komt
dit in orde. Ook het RC moet nog geregeld worden.

Data PV’s

Er zijn een aantal PV’s die samenvallen met andere dingen:

� zondag 12 oktober valt de PV samen met de scientica plan sjarel, we zullen de PV dan om 9 uur laten
beginnen zodat we nog op tijd kunnen vertrekken naar plan sjarel.

� zondag 26 oktober valt de PV samen met de zondag avond jam van cultuur, we beslissen dat de PV dan
om 9 uur begint. Dan kan Simon nog op tijd vertrekken naar de cultuur activiteit.
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� zondag 7 december valt de PV samen met de scientica AKV, scientica past zich aan. Dit moet wel nog
gemeld worden aan scientica.

Opstellen agenda PV 28/9/2014

� A Goedkeuring agenda

� A Goedkeuring verslag

� A Actiepuntjes

� A Mededelingen

� A Werkgroep truien

� B Evaluaties

– EJWiekent

– LOKO protestactie

– Inschrijfstand

– EJW @ oude markt

– Spelletjesavond

– Oude zekken receptie

– Pré bar activiteit EJW

– Openingsbar

– BBQ EJW

� B Komende activiteiten

– EJW @ alma

– Openingscantus

– PéMé-avond EJW

– Pré bar activiteit EJW

– Veggie eetstand

– Pré 24 urenrondjes

– Cultuurbar

– Verken Leuven EJW

– Op Café met GAK

– Pré 24 urenrondjes

– Schachtenverkoop

– OCMW bar

� A Update cultuurreis

� A Update 24 urenloop

� A Varia
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Varia

� Simon: Ik vind het cool dat jij een strijkplank op kot hebt staan.

� Cedric: Met kernraad werken we minder met handopsteken, behalve als het wat te rumoerig wordt.

De vergadering wordt gesloten om 00:29 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 6 oktober 2014 s’middags op de Winagang.
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